

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No.: 19060

4th February, 2020

Dear Parents/ Guardians,

Learning tasks for students during the deferral period of resumption of classes

Attached please find the first batch of learning tasks for students during the deferral period of resumption of classes. Please advise your son/ward to follow the instructions and complete the learning tasks as scheduled.

The learning tasks are also sent to all students through Microsoft Outlook and Microsoft Teams. Students should sign in their Microsoft school account (Office 365) to check the details and complete the tasks as instructed.

If a student forgot his password, he should contact the General Office during office hours at 2711 8175.

We also encourage students to make use of the Hong Kong Education City self-learning resources to enrich their learning. Please refer to the attachment.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



19060

敬啟者：

延遲復課期間學習工作

隨函附上首批延遲復課期間的學生習作。請閣下督促貴子弟依時完成有關習作。

有關習作亦已透過微軟應用程式 Microsoft Outlook 和 Microsoft Teams 電郵給學生。學生須登入微軟學校戶口 (Office 365) 查閱有關資料和指示，完成習作。

如學生忘記登入密碼，請於辦公時間致電 27118175 與校務處職員聯絡。

學校亦鼓勵學生善用香港教育城網上自學資源 (見附件) 豐富其學習經驗。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二〇年二月四日